

4D3N BOROBUDUR / TIMANG BEACH (PRIVATE)

Tour Code: 4DTIMANG		VALIDITY : 01 NOV 2019 – 31 MAR 2020					
		4D3N JOGJA TIMANG FULL BOARD					
		Per Pax Per Package					
STAR	HOTEL	PERIOD	04 – 06 ADULT	07-10 ADULT	11-15 ADULT	16 ADULT UP	SGL SUPP
3*	Pesonna Tugu or sml	01Nov – 31Dec2019	1295	1245	1185	1165	400
		03Jan – 31Mar2020	1310	1260	1205	1175	415
4*	The Rich or sml	01Nov – 31Dec2019	1360	1310	1255	1230	470
		03Jan – 31Mar2020	1395	1340	1285	1260	500
5*	Eastparc or sml	01Nov – 31Dec2019	1475	1425	1370	1355	580
		03Jan – 31Mar2020	1525	1470	1420	1400	630
5*	Royal Ambarukmo or sml	01Nov – 31Dec2019	1705	1660	1610	1590	800
		03Jan – 31Mar2020	1760	1710	1660	1640	850

PACKAGE INCLUDED		PACKAGE EXCLUDES	
<ul style="list-style-type: none"> ✓ English speaking guide ✓ Return airport transfer ✓ Accommodation as per chosen hotel include daily breakfast ✓ All meals as per itinerary (non halal or vegetarian) ✓ All entrance fees as per itinerary 	<ul style="list-style-type: none"> ✗ Domestic / International Air ticket, airport tax & porter charges ✗ All personal expenses and Travel insurance ✗ Entry visa application (if applicable) ✗ High season surcharge (if applicable) ✗ Long weekend surcharge (if applicable) 		

ITNERARY 行程简介	
<p>Day 1 ARRIVAL JOGJAKARTA [D] Meet and greet with our guide at Yogyakarta airport, transfer to Parangkusumo Sand Dunes (exclude rent sand board by own expense). Then, you can enjoy sunset view at Parangtritis Beach. Afterward continue to Malioboro Shopping centre. Dinner at local restaurant. After dinner, check-in Hotel.</p> <p>Day 2 BOROBUDUR / LAVA TOUR BY 4X4 JEEP [B/L/D] After breakfast, visit The Biggest Buddhist Temple : Borobudur Temple , next visit Mendut & Pawon temples. Back to Yogyakarta city on the way can stop buy sweet Salak Pondoh known as snake fruit. Lunch at local restaurant. Continue proceed to view the beauty of Gunung Merapi from Kali Adem Village. It take a jeep ride to explore the foothill of this active stratovolcano. After dinner, check-in Hotel.</p> <p>Day 3 TIMANG BEACH / PENGGER PINE FOREST [B/L/D] After hotel breakfast, you will be transferred to visit Taman Hobbit Mangunan (Rumah hobbit Seribu Batu Songgo Langit). Once more, this is the place specially made for Instagrammable photograph. So just enjoy nature and the scenes. Continue drive to Wonosari Regency to visit Timang Beach (by jeep). In this beach especially have Gondola (you can take return rides or walk side hanging bridge). The Gondola, originally used by lobster fishermen has become one of the highlights. Lunch at lobster restaurant. Back to Jogja and next stop visit Pengger Pine Forest (include main entrance fee only). An awesome pine forest that you will get nice photo picture and feel peace place. After dinner, sent back to hotel.</p> <p>Day 4 DEPARTURE JOGJAKARTA [B] After breakfast, you will be transferred to the airport for your next destination.</p>	<p>第一天 飞往日惹 [晚] 抵达日惹国际机场后, 由专业导游迎接送往到 Parangkusumo 沙丘 (自费租沙板)。然后, 您可以在 Parangtritis 海滩欣赏日落美景。之后继续前往 Malioboro 街购物。晚餐后送往酒店登记入住。</p> <p>第二天 婆罗浮屠 / LAVA 火山 乘 4x4 吉普车 [早/午/晚] 早餐后, 参观最大的佛教寺庙: 婆罗浮屠寺, 接继续参观 Mendut 寺位于向东 3 公里从和 Pawan 寺。在返回市区的路途中, 可以购买蛇果。继续前往 Kali Adem 村观赏火山的美景。乘坐吉普车去探索这座活跃的层状火山的山麓。晚餐后, 入住酒店。</p> <p>第三天 TIMANG 海滩/ PENGGER 松树森林 [早/午/晚] 酒店早餐后, 您将去游览 Taman Hobbit Mangunan (哈比人屋子)。再一次, 这是专门为打卡, 拍照照片制作的地方。当然你可以享受大自然和这里设定好的场景。继续驱车前往 Timang 海滩 (乘吉普车)。在这个海滩特别有贡多拉 (您可以乘坐来回或步行吊桥)。最初由捕龙虾的渔民使用的贡多拉现已成为亮点之一。午餐享用龙虾餐。午餐后返回日惹市区, 下一站参观 Pengger 松树森林(包含人门票而已)。在平静的松森林, 慢慢享受和尽情拍照吧! 晚餐后, 送回酒店休息。</p> <p>第四天 启程回国 [早] 早餐后, 自由活动至送往送往机场启程回国, 结束愉快旅程。</p>

BLOCK OUT DATE : 25 DEC 2019 – 02 JAN 2020

REMARKS
<ul style="list-style-type: none"> - Minimum 4 paxs traveling based on PRIVATE arrangement. Only valid for Malaysian Market. - Compulsory tour guide & driver tipping RM 40 per pax must be collected at Kuala Lumpur Office. English/Malay Speaking Guide. - Mandarin speaking Guide fees have additional charge applied. - Full cancellation charge will be apply after booking guarantee - Tour prices, services & conditions are correct as the time of publication but are subject to revision without notice. - Kindly indicate tour code when making booking. - Deposit of RM 100 per pax shall made upon booking confirmed. No refunds are permitted. - Deadline of full payment refer to confirmation reply. - Travelling period valid from 01st NOV 2019 – 31st MAR 2020 - Any cancellation that made by clients for any unutilized services, unused tours or hotel rooms are non-refundable - Child under 10 year's old WITH EXTRA BED charge 85% of adult fare & WITHOUT EXTRA BED charge 65% of adult fare.